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انار شکرانه سرخ اورامان

فروش 800 میلیون ریالی 
در آیین شکرگزاری انارانه

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: انار، 
در  اورامانات  و  پاوه  ســرخ  شــکرانه 
دیگر  همراه  به  انارانه  شکرگزاری  آیین 
این میوه  از  فرآورده های به دست آمده 
بهشــتی،فروش تقریبــی 800 میلیون 
از این ظرفیت برای  باید  ریالی داشته و 
رونق گردشــگری و اقتصادی استفاده 

کرد.
تولید و پرورش انار در شهرســتان پاوه و 
اورامانــات قدمت دیرینــه دارد و انار خوش 
رنــگ و لعاب و آبدار پــاوه محبوبیت و آوازه 

ای ملی دارد.
این میوه ســرخ رنگ بهشــتی در ادبیات 
و اســطوره های محلی صاحــب نگرش ویژه 
ای اســت، چنانچــه در ادبیــات اورامانــی، 
جمله"پوســت کندن" برای انار به کار نمی 
رود و حتــی به عنوان یک شــخصیت به آن 

نگریسته می شود.
به دلیل ارزش، محبوبیت و پتانسیل تولید 
بالای این محصــول در دیار پاوه و اورامانات، 
مردمان محلی ســالی یکبــار، آنهم معمولا 
در اواســط پاییز رنگارنگ، آیین شکرگذاری 
انارانــه را برگزار می کنند کــه ابتکاری برای 
حفظ ارزش ها و آداب و رسوم محلی به شمار 

می رود. 
از همیــن رو رییس اداره میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری شهرستان پاوه به 
فروش 800 میلیون ریالی انار و فرآورده های 
آن در آیین شکرگذاری انارانه در این منطقه 

خبر داد.
هادی شریفی به برگزاری آیین شکرگزاری 
انار یا انارانه در هشــت روستا و یک شهر پاوه 
به مدت 9 روز در آبان ماه جاری اشاره کرد و 
گفت: افتتاح این جشــن در روستای داتیاری 
و اختتامیه آن در روستای داریان برگزار شد.

بــه گفته ایــن مســوول، انار بــه همراه 
محصــولات و فرآورده هــای آن همانند، رب 
انار، شــربت انار، مربای انار و غیره در هریک 
از روستاهای شرکت کننده در آیین، فروشی 

نزدیک به 10 میلیون تومان داشته است.
شــریفی ادامــه داد: در کنــار این آیین 
برنامه هــای جانبــی بســیاری همچون دف 
نوازی، نیایش به زبان محلی، آیین انارگردانی 
و مســابقه بازی بومی محلی برگزار شــد و 
غرفه هــای فروش انــار و فرآورده های آن در 

معرض دید عموم قرار گرفت.
وی افــزود: از ســوی دیگــر غرفه هــا و 
فروشــگاه هایی بــه منظــور عرضــه غذاها، 
دمنوش ها و شربت های به دست آمده از این 

میوه به نمایش گذاشته شد.
به گفته این مســؤول، ورکشاپ ها و غرفه 
صنایع دســتی از دیگر برنامه های جانبی این 
آییــن بوده بــه گونه ای که ایــن صنایع در 
هریک از روســتاها به میــزان چهار الی پنج 
میلیون به فروش رفته اســت که در مجموع 

رقمی در حدود 40 میلیون تومان می شود.
شریفی به فروش بالای انار و فرآورده های 
آن در روســتای داریــان و شــرکان در این 
آیین اشــاره کرد و افزود: تولید سالانه انار در 
شهرستان پاوه نزدیک به سه هزار تن است و 
درصددیم این جشــن و آیین را در سال های 
آتی با وســعت بیشــتر و عناوین متعددتری 

برگزار کنیم.
برای حفظ ایــن آیین که جزیی از هویت 
فرهنگی و آداب و رسوم این منطقه است باید 
تلاش کرد چراکه حفظ ایــن آیین علاوه بر 
رونق اقتصادی، می تواند در جذب گردشــگر 
و معرفی بهتر قابلیت ها و پتانسیل های استان 

کرمانشاه موفق عمل کند. 
از ســوی دیگــر ناگفته نیســت که برای 
این امر علاوه بر یاری مســوولان در راستای 
برگزاری بهتر در ابعاد وسیع تر، لازم است از 
سوی کارشناسان مربوطه آسیب شناسی های 
مورد نظر به ویژه به هنگام مصادف شدن این 
مراسم با مناسبت ها و سوگواری های مذهبی 
انجام شود تا حفظ و انتقال رسومی اینچنینی 
کــه جزیی از هویت فرهنگی اســت به دیگر 

نقاط استان اشاعه یابد.

مدیر کل بهزیستی لرستان:
استقبال نکردن خانوارهای لرستانی 
از طرح غربالگری اضطراب کودکان

سپهرغرب، گروه اســتان ها: خانوارهای لرستانی 
از طرح غربالگری اضطراب کودکان خوب اســتقبال 

نکردند.
مدیر کل بهزیستی استان گفت: هر چند طرح غربالگری 
اضطراب کودکان 2 ساله که در لرستان در حال اجراست اما 
تاکنون هزار و 600 کودک در این طرح مشارکت کرده اند. 
این طرح با هدف بررســی وضعیت اضطراب گودکان 5 
تا 6 ســاله به صورت آزمایشی) پایلوت(2 سال است که در 

لرستان اجرا میشود.
درسال اول اجرا 600 کودک خرم آبادی و در سال دوم 
هــزار کودک خرم آبادی و بروجردی در این طرح شــرکت 

کردند.
ازاین تعداد کودک غربال شــده 300 نفر مشــکوک به 
اختلال اضطراب تشــخیص داده شــدند که تنها 88 نفربه 

مراکز مشاوره ای مراجعه کردند.
اســدالله حیدری گفت: امســال با همــکاری آموزش و 
پرورش بناســت 2 هــزار و 500 کــودک درمهد کودک ها 
و پیش دبســتانی ها در طرح غربالگری اضطراب مشارکت 

کنند.
مشــکل عمده این طرح این است که از 11 شهرستان 
اســتان تنها در 2 شهرســتان خرم آبــاد و بروجرد اجرا 

می شود.
مدیــرکل بهزیســتی لرســتان گفــت: نبــود مراکز 
روانشناسی قوی در دیگر شهرســتان های استان موجب 
شــده تا تنها در 2 شهرستان خرم آباد و بروجرد بتوانیم 

این طرح را اجرا کنیم.
بعــد از شناســایی کودکان در معــرض خطر اضطراب، 
والدیــن و کــودکان به مراکــز روان شــناختی ارجاع داده 

می شوند.
بی قراری، بــروز رفتارهای اجتنابی، نداشــتن تمرکز، 
ترس از جداشــدن از والدین، کم تحرکی و بروز رفتارهای 
پرخاشــگرانه از جمله علائم خطــر اضطراب در کودکان 

است .

خبــر

نماینده مردم قصرشیرین در خانه ملت خواستار 
شد

پیگیری وزیر کشور در راستای عدم 
بازگشایی مرز خسروی

نماینــده مردم  اســتان ها:  ســپهرغرب، گروه 
قصرشیرین، ســرپل ذهاب و گیلان غرب در مجلس 
شورای اسلامی از وزیر کشور خواستار پیگیری عدم 
بازگشــایی مرز خسروی در راســتای خروج زائران 
اربعین شــد و گفت: چرا مســؤولان ایرانی با توجه 
به هزینه و آماده کردن این مــرز به راحتی با بهانه  
این منافع ملی کوتاه  از  بی اساس نخست وزیر عراق، 

آمدند.
فرهاد تجری روز گذشــته در خصوص باز نشــدن مرز 
خســروی برای مراسم اربعین، امسال، اظهار داشت: توافقی 
بین ایران و عراق برای بازگشــایی مرز خسروی برای تردد 

زائران اربعین حسینی انجام شده بود.
نماینده مردم قصرشــیرین، ســرپل ذهاب و گیلان غرب 
در مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: پس از آماده کردن 
این مرز از ســوی طرف ایرانی برای استقبال از زوار اربعین 
حسینی برای خروج از کشور، عدم توانایی در تامین امنیت 
زائران ورودی از این مرز به علت وجود اهل تســنن بهانه ای 
برای بسته شدن این مرز از سوی طرف عراقی شد در حالی 
که بسیاری از اهالی اهل سنت این منطقه در حال عزاداری 

برای امام حسین)ع( بودند.
وی از وزیر کشــور خواســتار پیگیری این موضوع شد و 
افزود: نخســت وزیر عراق این مساله بی اساس را بهانه کرد، 
چرا مسؤولان ایرانی با توجه به هزینه و آماده کردن این مرز 

به راحتی از این منافع ملی کوتاه آمدند.

امدادرسانی اورژانس کرمانشاه 
به بیش از 80 زائر مصدوم

ســپهرغرب، گــروه اســتان ها: رئیــس مرکز 
فوریت های پزشــکی استان کرمانشــاه گفت: مرکز 
اورژانس کرمانشاه در ایام اربعین به 82 زائر مصدوم 

امدادرسانی کرده است.
صائب مدرســی با اشاره به اینکه خدمت رسانی به زائران 
اربعین تا پایان بازگشت این عزیزان ادامه دارد اظهار داشت: 
مرکز فوریت های پزشــکی استان کرمانشــاه از ابتدای آبان 
ماه امســال تا 20 آبان به 82 نفر از زائران که دچار سانحه 

رانندگی شده بودند امدادرسانی کرده است.
رئیس مرکز فوریت های پزشکی استان کرمانشاه با بیان 
اینکــه در حوادث رانندگی در روزهای اخیر هفت زائر فوت 
شدند، گفت: علت اکثر حوادث منجر به آسیب دیدگی زائران 

واژگونی خودرو گزارش شده است.
مدرسی بیان کرد: نیروهای اورژانس جاده ای و نیروهای 
مســتقر در پایگاه های امداد و نجات در کوتاهترین زمان به 
کمک حادثه دیدگان شتافته و در این مدت امداد هوایی در 

استان صورت نگرفته است.
وی با اشــاره به اینکه خستگی و خواب آلودگی رانندگان 
علــت اصلــی حادثه در روزهای اخیر اســت عنــوان کرد: 
مصدومان حادثه به بیمارستان های اسلام آباد غرب، کنگاور 

و بیمارستان طالقانی کرمانشاه منتقل شده اند.
رئیس مرکز فوریت های پزشکی استان کرمانشاه با اشاره 
به اینکه طرح اربعین در مرکز فوریت های پزشــکی استان 
کرمانشاه تا بازگشــت زائران اربعین در استان ادامه خواهد 
داشــت، افزود: پایگاه ها و نیروهای اورژانس از پنجم تا 25 

آبان ماه به زائران خدمات ارائه می دهند.

در شورای حفاظت اراضی ملی مطرح شد؛
برخورد قاطع با متصرفین اراضی

حقابه تالاب های پلدختر رعایت نمی شود
سپهرغرب، گروه استان ها: برخورد قاطع دستگاه 
قضا با متصرفین اراضی ملــی و انفال و عدم رعایت 
حقابه تالاب ها، از مســائلی بود که در جلسه شورای 

حفاظت اراضی ملی در پلدختر مطرح شد.
بــا حضور جعفر بدری رئیس کل دادگســتری اســتان 
لرســتان، مهرداد فتحی بیرانوند مدیــرکل حفاظت محیط 
زیست اســتان، نماینده مردم پلدختر در مجلس، دادستان 
خرم آباد، فرماندار شهرســتان پلدختر و تعدادی از مدیران 
کل اســتانی و مسئولین شهرستانی، جلسه شورای حفاظت 
اراضــی ملی بــا محوریت تالاب هــای پلدختر در ســالن 
فرمانداری این شهرســتان برگــزار و از این تالاب ها بازدید 

به عمل آمد.
رئیس کل دادگستری استان لرستان در این جلسه ضمن 
تشکر و قدردانی از مدیرکل حفاظت محیط زیست لرستان 
بخاطر تلاش و کوشــش برای حفاظت و حراست از محیط 
زیســت اســتان، عدم قوانین به روز و کمبود نیروی انسانی 
در ســازمان حفاظت محیط زیست را از مهمترین مشکلات 
این ســازمان در حفاظت و حراست از ذخایر زیستی کشور 

دانست.
جعفر بدری با اشــاره به اهمیت بحث فرهنگ سازی در 
تمام زمینه ها، بر فرهنگ ســازی و آگاهی بخشی در عرصه 
محیط زیســت و منابع طبیعی تاکید کرد و از آن به عنوان 
یک ابزار مهم در حفاظت و حراست از محیط زیست و منابع 

طبیعی یاد کرد.
وی ضمــن تاکید بــر برخــورد قاطع دســتگاه قضا با 
متصرفیــن و متجاوزین به اراضی ملی و انفال، از تالاب ها و 
عرصه ها و چشــم اندازهای طبیعی به عنوان ابزارهای اصلی 

رونق صنعت گردشگری در استان نام برد.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت لرستان در این جلسه 
ضمن تشــکر از مسئولین ارشد دستگاه قضا در استان برای 
پیگیری و رصد مسائل زیســت محیطی و برخورد قاطع با 
متخلفین ایــن حوزه، از تلاش و جدیت ایــن اداره کل در 
رفع تصرف از اراضی ملی خصوصا در مناطق تحت مدیریت 

خبر داد.
مهرداد فتحی بیرانوند با اشــاره به چالش های زیســت 
محیطی شهرســتان پلدختر خصوصــاٌ در بحث ریزگردها، 
واژگونــی تانکرهای حامل مواد نفتــی و عدم رعایت حقابه 
تالاب ها، از آمادگی کامل ســازمان حفاظت محیط زیست 
برای احیای این تالاب ها با در نظر گرفتن مســائل زیســت 

محیطی و تامین منافع مردم محلی خبر داد.
مدیر کل حفاظت محیط زیســت اســتان لرستان عدم 
رعایت حقابــه و تبدیل تالاب ها به اراضی کشــاورزی را از 
مهمترین مشکلات تالاب ها در شهرستان پلدختر نام برد و 
عنوان کرد: تالاب های پلدختر خصوصاٌ تالاب »گری بلمک« 
با توجه به اینکه در مسیر کریدور شمال به جنوب قرار دارد 
و دارای چشم انداز بســیار زیبایی است، از اولویت های این 

اداره کل برای احیاء، حفظ و حراست است.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

استاندار کرمانشاه تاکید کرد:

مدیران کرمانشاه 20 روزآتی را برای مطالبات مردم درتهران مستقرشوند
استاندار  اســتان ها:  سپهرغرب، گروه 
کرمانشــاه 20 روز آینده را فرصتی برای 
مطالبه گــری مدیــران از وزارتخانه های 
خود دانســت تا بودجه آینده برای استان 

افزایش یابد.
هوشــنگ بازوند در دهمین نشست شورای 
برنامه ریــزی و توســعه اســتان کــه در محل 
اســتانداری کرمانشاه برگزار شــد گفت: ما به 
دنبال این هســتیم که صدای مطالبه استان را 

به گوش دولتمردان برسانیم.
گذشــته  دولت هــای  در  افــزود:  وی 
حدود 15 ســال پیش جهــت جبران عقب 
ماندگی های شــرق و غرب طرح های توسعه 

شد. طراحی 
استاندار کرمانشاه خاطر نشان کرد: در شرق 
کشــور این برنامه به معاونت امنیت سیاســی 
وزارت کشور با رویکرد عمرانی اجرا شد و منجر 
بــه 3 ردیف بودجه تحت عنوان طرح توســعه 

عمران شد.
بازوند یادآور شــد: در غرب کشــور ســال 
گذشــته قرار بود این برنامه اجرایی شــود که 

منجر به جابجایی شد.
     طرح های توسعه ای در غرب کشور 

تاکنون پیگیری نشده است
وی ادامــه داد: طرحهای توســعه ای غرب 
کشــور تا کنون بنا به دلایلی پیگیری نشــده 

است که باید این روند را احیاء کنیم
استاندار کرمانشــاه گفت: قرار شد یکسری 
پروژه ها و طرح های اســتان را امروز به تصویب 
این جلسه برسانیم و روز دوشنبه تحویل وزارت 

کشور دهیم.
 بازونــد گفت: پــس از بررســی پروژه ها با 
تشــکیل شورای توســعه اســتان کرمانشاه به 
ریاســت وزیر محترم کشــور به آنها پرداخته و 

سپس به رئیس جمهور محترم ارائه شود.
وی ابراز امیدواری کــرد که با این کار یک 
ظرفیــت ملی بــه ظرفیتهای اســتان اضافه و 
صدای مطالبات اســتان در مرکز شنیده خواهد 
شد تا در رشد اعتبارات ملی و استانی و هزینه 

ای موثر باشد.
     یکــی از شــاخص های ارزیابی 

مدیران افزایش بودجه است
مدیران دستگاهها  افزود:  کرمانشاه  استاندار 
با تمام تــوان ممکن پیگیر تحقــق پروژه های 
خود در راستای توســعه استان باشند که یکی 
از شــاخص های ارزیابی مدیران میزان افزایش 

بودجه است.
وی تصریح کرد: هفته گذشــته جلسه ای 
در وزارت کشــور داشــتیم که طــی آن قرار 
شــد تا دوشــنبه همین هفته چنــد پروژه با 

ماهیت ملی در اســتان تعریــف و به وزارت 
کشــور ارائه کنیم تا با تشکیل شورای توسعه 
استان کرمانشاه به ریاست وزیر محترم کشور 
به آنها پرداخته و ســپس بــه رئیس جمهور 

ارائه شود. محترم 
بازوند افــزود: بدین ترتیــب یک ظرفیت 
ملــی به ظرفیتهای اســتان اضافــه و صدای 
مطالبات اســتان در مرکز شنیده خواهد شد 
تا در رشــد اعتبارات ملی و اســتانی و هزینه 

ای موثر باشد.
     زمان انتظــار تصویب بودجه 97 

»شب قدر مدیران« است
وی با بیان اینکه در آســتانه تقدیم بودجه 
97 هســتیم، گفت: از آنجا که تــا 20 آذر ماه 
لایحه بودجه 97 تقدیم مجلس شورای اسلامی 
خواهــد شــد، حــدود 20 روز نفس گیر برای 
تحصیل بودجه مناسب پیش روی همه مدیران 
اســت و این ایام در واقع »شــب قدر مدیران« 
بوده و مدیــران باید مطالبات مردم را به گوش 
وزرا برسانند تا جایگاه مناسبی در بودجه سال 

آینده داشته باشیم.
استاندار کرمانشــاه تاکید کرد: انتظار داریم 
که در بودجه سال آینده وضعیت بهتری نسبت 
به دیگر استان ها داشته باشیم و مدیران در 20 
روز باقیمانده، از ظرفیت های وزارتخانه متبوع، 
مدیر ارشد استان و نمایندگان محترم مردم در 

مجلس شورای اسلامی استفاده کنند.
وی خاطرنشــان کرد: از همه مدیران استان 
می خواهــم کــه 20 روز آینــده را در تهــران 
مستقر شــوند تا بتوانند با چانه زنی و پیگیری 
از وزارتخانه های خود رشد لازم را در اعتبارات 
ملی و اســتانی داشته باشند، که این موضوع از 

شاخص های ارزیابی مدیران است.
      مدیران بیش از هر زمان ملزم به 

پاسخگویی به افکار عمومی هستند
بازونــد تصریح کرد: افــکار عمومی عملکرد 
مدیــران را بــه صــورت روزانه رصــد و مردم 
با اســتفاده از شــبکه های مجــازی وعده های 
مســوولین را پیگیری و دنبال می کنند. دورانی 
اســت که مســؤولین بیش از هر زمان دیگری 
ملزم به پاســخگویی درخصوص عملکرد خود 

هستند.
این مســؤول بخش دیگری از ســخنانش با 
اشاره به ســاماندهی مرز ســومار ابراز داشت: 
قــول گرفته ایم که جاده ســومار با 25 میلیارد 
اسناد خزانه ســاماندهی شود. پیمانکار مربوطه 
زودتر انتخاب شــود و ســهم ملی برای آن در 

نظر گرفته شود.
وی بــا بیــان اینکــه بایــد در مباحث زیر 
ســاختی به مناطق مرزی توجه بیشتری شود 

گفت: می توانیم با تهیه گزارش عملکرد مناسب 
از وضعیــت 20 میلیــارد تومــان یارانه درنظر 
گرفته شده از محل مصوبات سفر رهبری  برای 
تسهیلات اشتغال، برای چگونگی جذب مجدد 

آن اقدام کنیم.
استاندار کرمانشاه خواستار ارائه گزارش از 
مدیران کل جهاد کشــاورزی، صنعت، معدن، 
تجــارت و بانکها شــد و گفت: ایــن مدیران 
گزارش خود را تا روز دوشــنبه ارائه دهند که 
آن 20 میلیــارد تومان بتوانــد تعیین تکلیف 

شود.
وضعیت نامناســب آنتن دهی در اســتان از 

اپراتورهای تلفن همراه پذیرفتنی نیست
وی بــا انتقــاد از وضعیت خدمات رســانی 
اپراتورهــای تلفــن همــراه در اســتان گفت: 
اپراتورهــای تلفن همراه فعال در اســتان، باید 

خدمات خوبی به مردم استان ارائه کنند.
بازونــد تاکیــد کرد: بســیاری از نقاط در 
محورهــای اصلــی جاده هــای اســتان فاقد 
پوشش شبکه ای مناسب است که با توجه به 
درآمد بالای اپراتورهــا، این وضعیت پذیرفته 

نیست.
معاون استاندار کرمانشــاه گفت: پالایشگاه 
کرمانشــاه اکنون 80 سال قدمت دارد و استان 
کرمانشاه سال هاســت آرزوی افتتاح پالایشگاه 

آناهیتا با 10 هزار نفر اشتغال زایی را دارد.
رضا رحیمی اظهار داشــت: امروز گرفتاری 
ما در اســتان معضل نرخ بالای بیکاری اســت 
و امیدواریــم پروژه هــای عمرانی زیر ســاخت 

اشتغالزایی و رفع مشکلات باشد.
وی افزود: شــاه بیت پروژه ها مصوبه مترقی 
بود که در ســفر رهبری تصویب شــد که قرار 
بود طی آن ســالیانه 1500 میلیارد تومان آن 
مصوب شود که متاســفانه اقدام جدی در این 

جهت انجام نشده است.
این مسئول خاطر نشان کرد: پس از قدمت 
80 ســاله پالایشــگاه استان کرمانشــاه، الان 
سالهاســت که آرزوی افتتاح پالایشگاه آناهیتا 
را دارد کــه امیدواریــم با همت اســتاندار این 
پالایشگاه که اشتغالزایی 10 هزار نفر را بدنبال 

دارد، عملیاتی شود.
معــاون امــور اقتصــادی و توســعه منابع 
استانداری کرمانشاه یادآور شد: مرزهای رسمی 
سومار و شوشــمی می تواند کمک چشمگیری 
در عرصــه اشــتغالزایی شهرســتانهای پاوه و 
قصرشیرین باشــد که باید بطور جدی پیگیری 

شود.
     پیگیری اخذ مجــوز ایجاد بندر 

خشک در استان
وی از آغــاز عملیات ایجاد بندر خشــک در 

استان خبر داد و افزود: در این خصوص نیاز به 
مجوز اســت که امیدواریم بتوانیم هر چه زودتر 

آنرا دریافت کنیم.
رحیمی ابراز داشت: متاسفانه شبکه های زیر 
سد گاومیشــان تا سدهای کلان هنوز عملیاتی 
نشده است که در دســت اقدام است تا اصلاح 

شود.
وی خاطر نشــان کرد: حوزه معدن اســتان 
جزو مظلومترین حوزه ها واقع شده و لازم است 
در بحث توســعه نفت شــهر نیز کمک صورت 
گیرد کــه در این زمینه باید وزیر کشــور وارد 

عمل شود.
وی افزود: بازارچه های ما در حوزه آی ســی 
تی وضعیــت مطلوبی ندارند و در بســیاری از 
مناطق هنوز با آنتن ارتباط برقرار می شــود که 

این موضوع نیاز به رسیدگی دارد.
مجتبــی نیــک کــردار امروز شــنبه در 
نشســت شــورای برنامه ریزی اســتان که در 
محل اســتانداری کرمانشــاه برگزار شــد، بر 
تدوین پروژه های استان از بین بیش از 300 
برای  پروژه موجــود در بخش هــای مختلف 
ابراز داشــت:  آینده  بودجه  مطالبه گــری در 
ســامانه سردســیری را باید با جدیت دنبال 
کنیم چرا با تحقق ســامانه سردسیری علاوه 
بر سیراب شدن زمین های روانسر، کرمانشاه، 
ماهیدشــت و سنجابی، آب شــرب بلندمدت 
شهر کرمانشاه، و آب مورد نیاز صنایع استان 

تأمین می شود. برای همیشه 
اســتان کرمانشــاه به حداقل 1000 تخت 
بیمارســتانی برای رســیدن به میانگین کشور 

نیاز دارد
معاون عمرانی اســتاندار کرمانشــاه افزود: 
حداقل یک هزار تخت بیمارستانی برای رسیدن 
به میانگین کشــوری نیاز داریم و پیگیر تحقق 

این امر هستیم.
نیک کردار یادآور شــد: دستگاه های مرتبط 
باید در حوزه زیرســاختی آب روســتایی و آب 
شرب شهرهای اســتان، حرکت مستمر داشته 

باشند.
*تصفیه خانه فاضلاب کرمانشاه با 50 سال 

قدمت فرسوده است
این مسئول افزود: تصفیه خانه آب کرمانشاه 
مربوط به 50 ســال پیش و فرسوده شده است 
که با چنگ و دندان آن را سرپا نگه داشته ایم. 
این مســئله باید قبل از تبدیل شــدن به یک 

معضل جدی، حل شود.
وی تاکید داشــت: همچنین احداث آزاد راه 
همدان-کرمانشاه، و چهارخطه کردن محورهای 
بیستون-ســنقر و قزانچی-نوســود را با جدیت 

دنبال می کنیم.


